
      Zpráva Rady o činnosti spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. (OZJ)  

od poslední Členské schůze, která se konala 12. 6. 2019 
 
 

  Rada spolku se mezi členskými schůzemi sešla dvakrát a to 9. 7. 2019 a 7. 10. 

2019. 

V červenci, kromě projednání a schválení zprávy o stavu plnění strategie v 

první polovině roku 2019, se zabývala výběrem projektů PRV v 5 fichích a tento 

výběr dle doporučení Výběrové komise schválila. Dále byla rada informována o 

možnostech jak naložit s dosud nerozdělenou alokací v PRV ve výši 7 500 000 Kč 

PRV a souhlasila s tím, aby byla cca v první polovině roku 2020 vyhlášena další 

výzva, která bude obsahovat i novou fichi na článek 20 PRV. Pro projekty do článku 

je dotace ve výši 80%. Dále se rada zabývala pokračováním projektu Místní akční 

plán rozvoje vzdělávání v ORP Jičín II.  

Při jednání Rady spolu 7. 10. byla na programu zpráva o auditu, kterým spolek 

prošel přes prázdniny. Šlo o audit účetní závěrky za rok 2018 a o audit dotace 

provozních výdajů MAS OZJ 2018 s výrokem bez závad. Rada se zabývala i výroční 

zprávou za rok 2018 a doporučuje ji členské schůzi ke schválení. 

K 30. červnu byla podána evaluační zpráva, ale stále čekáme na její schválení 

Řídicím orgánem. Zprávu o pokroku strategie máme schválenou od 2. 9. 2019 

Rada též schválila modifikace dvou výzev z důvodu navýšení alokace a to: 

Modifikaci výzvy IROP č. 2 pro oblast vzdělávání na částku 4 498 467, 31 Kč.     

Modifikaci alokace výzvy IROP č. 3 pro oblast sociálních služeb na částku 2 272 130 

Kč. Rada byla informována o vyhlášení výzvy č. 7 Bezpečná doprava a cyklodoprava 

od 7. 10. 2019 – 30. 11. 2019. Schválila vyhlášení výzvy č. 8 – Zodolnění požárních 

stanic IZS od listopadu do prosince 2019. Rada též přijala jednoho nového člena 

spolku a to pana Petra Soukupa z Libáně. Připravila dnešní jednání členské schůze a 

její program. V realizaci projektu MAP II pak se rada zabývala informací o 

aktivitách, které pro zájemce ze škol organizační tým dle jejich podnětů zajišťuje. 

Zapojeny jsou všechny ZŠ a MŠ z celého ORP Jičín (46 subjektů). 

Zástupce Města Jičín, pan Jiřička předložil radě usnesení Rady města k dopisu, 

který ji předložila paní R. Vávrová, vedoucí odboru dotací města. Podnět je psán 

předsedkyní Řídícího výboru MAP II paní K. Kalvodovou a její místopředsedkyní 

paní L. Vackovou. (bez jejich podpisu). Pan Jiřička dopis a usnesení členům rady 

přečetl s tím, že jim jej zašle elektronicky. Rada se s ním seznámí podrobně a 

rozhodne jak dále postupovat. Dopis je stížností na manažerku projektu a tak je nutné 

vyslechnout obě strany a pak přijmout patřičné opatření. 

Dnes máme volit členy Rady spolku a jeho Kontrolní komise. I touto volbou se 

rada zabývala. Pro tyto volby se souhlasem jmenovaných rada navrhuje DSO 

Mariánská zahrada, svazek obcí zastoupenou p. Jaromírem Přibylem, SDH Vitiněves 

zastoupenou panem Josefem Havránkem, Město Jičín zastoupené p. Janem Jiřičkou, 

fyzickou osobu pana Petra Soukupa a Římskokatolickou farnost – arciděkanství Jičín 

zastoupené panem Jiřím Drškou. Byl bych rád, kdyby bylo možné rozšířit radu ještě o 

jednoho až dva členy. 

 



Nemluvili jsme s paní Ing. Bíškovou zda chce pokračovat, ale vzhledem k její stálé 

neúčasti na jednáních předpokládám, že ne. Po zvolení si pak rada zvolí svého 

předsedu a seznámí s touto volbou členskou schůzi. 

Co se týká kontrolní komise, musíme ji vytvořit úplně novou, protože z té 

stávající nechce již nikdo pokračovat. 

Prosím vás proto o vstřícnost při hledání nových členů, jak rady, tak kontrolní 

komise. Bez těchto orgánů nemůže spolek fungovat a plnit tak své poslání. 

          Děkuji tímto všem za spolupráci v tomto funkčním období a věřím, že bude   

spolek nadále pracovat ku prospěchu rozvoje našeho zájmového území.  


